
Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 14.4.2011 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie, prečítal zasadací program a dal 
hlasovať za jednotlivé body. Nakoľko dodatočne bol zaslaný materiál: Štatút (rokovací 
poriadok) konateľov TEKO-r, spol. s.r.o. Rožňava; úplné znenie spoločenskej zmluvy 
spoločnosti TEKO-R, spol. s.r.o. Rožňava a členovia komisie si materiál nemali možnosť 
preštudovať, tento bod bol hlasovaním stiahnutý z rokovania a bude predmetom rokovania na 
májovom zasadnutí komisie.  

 

k bodu č. 2  
Návrh náplne práce Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave 
PaedDr. Baláž – Mestské zastupiteľstvo pri schvaľovaní zmien Štatútu mesta Rožňava 
neschválilo zriadenie mestskej rady. V kompetencii mestskej rady bolo schvaľovanie textu 
jednotlivých polročných zápisov do kroniky mesta Rožňava. Dňom schválenia zmeny táto 
kompetencia prešla na Komisiu vzdelávania, kultúry, mládeže a športu, na základe ktorej bola 
vypracovaná náplň komisie. Navrhuje aby prvá časť náplne práce sa menovala štatút, v ktorej 
sa rozpisuje charakteristika komisie a druhá náplň práce, ktorá charakterizuje jej činnosť. 
Požiadal tajomníčku komisie, aby v tomto zmysle prepracovala návrh náplne práce, pod 
názvom Štatút a náplň práce Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave. 
Predseda komisie uviedol, že v tomto roku končí Koncepcia školstva a požiadal členov 
komisie k jej preštudovaniu, prehodnoteniu a predloženiu návrhov a pripomienok na májové 
zasadnutie komisie k vypracovaniu novej koncepcie. Zároveň navrhuje navštíviť jednotlivé 
školy k utvoreniu si objektívneho obrazu k požiadavkám a potrebám škôl. Taktiež je potrebné 
vypracovať Koncepciu kultúry. Koncepciu rozvoja športu navrhuje prepracovať a mala by 
byť dostupná na internetovej stránke mesta tak ako všetky ostatné koncepcie. 
 
Uznesenie č. 01/04/11 – komisia odporúča operatívne prepracovať Koncepciu rozvoja športu, 
Koncepciu rozvoja školstva v spolupráci s odborom školstva  Taktiež je potrebné vypracovať 
v horizonte jedného roka Koncepciu kultúry. Ďalej komisia odporúča vedeniu mesta 
vypracovať Lokálnu stratégiu komplexného riešenia. 
 
k bodu č. 3  
Programový rozpočet školstva na rok 2011 
p. Molnárová – program obsahuje vzdelávacie a im prislúchajúce zariadenia financované 
a podporované z rozpočtu mesta. Konkrétne materské a základné školy, ZUŠ, CVČ a tiež 
spoločný školský úrad. Návrh rozpočtu bral do úvahy požiadavky škôl a školských zariadení. 
Ako vyplýva z uskutočnenej analýzy je návrh zameraný na zabezpečenie bežnej prevádzky, 
na nevyhnutné opravy a doplnenie chýbajúceho materiálno-technického vybavenia. 
V osobných nákladoch sa počíta s predpokladom s nárastom mzdy u pedagogických 
zamestnancov a v prevádzkových sa počíta s predpokladom zvyšovania cien energií. 
Podstatnú časť tvoria náklady na vykurovanie. Sú to skutočné čiastky zo schváleného 
normatívu a schváleného rozpočtu a vypracovaný bol v spolupráci s riaditeľmi škôl.  
V materiáli chýba rezerva a nie sú rozpracované kapitálové výdavky.  
 



Uznesenie č. 02/04/11 – komisia odporúča odboru školstva určiť okruh motivačných 
ukazovateľov pre financovanie škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta.  
 
 
k bodu č. 4  
ZŠ Sama Tomášika, Ul. zeleného stromu 14 – žiadosť o spoluprácu 
PaedDr. Baláž – vedenie školy v spolupráci s rodičovskou radou pripravuje oslavy 50. rokov 
od založenia školy. Ako prvá škola v meste v r. 2004 vyhrala projekt a zapojila sa do 
programu Comenius. Vydala publikáciu pre všetky zúčastnené školy v písomnej 
a audiovizuálnej podobe pod názvom „Metodika čítania na prvom stupni ZŠ“. Škola dosahuje 
dobré výsledky, zapája sa do rôznych olympiád, súťaží... 
 
Uznesenie č. 03/04/11 – nakoľko prípis bol zaslaný primátorovi mesta a poslancom 
mestského zastupiteľstva, komisia odporúča určiť p. primátorovi spoločné stretnutie 
s vedením základnej školy z dôvodu spresnenia ich požiadaviek v rámci osláv založenia 
školy.  
 
 
k bodu č. 5  
ZŠ Zlatá 2 – žiadosť o podporu pri realizácii projektu  
PaedDr. Baláž – žiadajú o predbežný súhlas na poskytnutie finančnej spoluúčasti pri realizácii 
projektu v rámci výzvy vyhlásenej Agentúrou Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 
SR pre štrukturálne fondy. Prostriedky môžu byť použité hlavne na modernizáciu 
vyučovacieho procesu a zriadením moderných učební pre výučbu anglického jazyka, resp. 
prírodovedných predmetov. Predpokladaná maximálna spoluúčasť pri schválení 300 000 € 
NFP by bola 15 tis. € 
 
Uznesenie č. 04/04/11 – komisia odporúča MZ podporiť realizáciu projektu Základnej škole 
Zlatej č. 2 v Rožňave v operačnom programe Vzdelávanie v rámci výzvy OPV-2011/1.1/06-
SORO – Premena tradičnej školy na modernú.  
 
 
k bodu č. 6 
S.B.Eurozone – žiadosť o finančný príspevok 
PaedDr. Baláž – žiadajú o finančný príspevok na novovzniknutý projekt s názvom 
„Vzdelávanie a integrácia“. Finančné prostriedky chcú použiť na začatie výroby špeciálnych 
pomôcok, čítanky, viacjazyčné komunitné šlabikáre, náučné brožúrky, ilustračné a grafické 
pomôcky pre slabozrakých a náučné brožúrky s Braillovým písmom. 
Mgr. Vaško – malo by to byť zmapované, komu je takýto projekt užitočný a koľkí ho z nášho 
mesta potrebujú. 
PaedDr. Baláž – ide o ľudí zdravotne postihnutých – nevidiacich a slabozrakých a tieto 
organizácie vedie sociálny odbor. Navrhuje tento materiál prerokovať v komisii sociálnej a 
finančnej. 
 
Uznesenie č. 05/04/11 – komisia odporúča materiál prerokovať v Komisii sociálnej, 
zdravotnej a bytovej MZ v Rožňave a v Komisii finančnej, podnikateľskej a správy majetku 
MZ v Rožňave.  
 
 



 
k bodu č. 7 
CK a umelecká agentúra Elán, s.r.o. – ponuka 
PaedDr. Baláž – cestovná kancelária je špecialista na organizovanie detských pobytov 
v tuzemsku aj v zahraničí. Na trhu sú 18. sezónu a odrekreovali cca 55 000 detí. Okrem 
klasických detských rekreácií pripravujú aj pobyty pre deti z rôznych sociálnych skupín. Od 
roku 1996 sa zúčastňujú rôznych verejných obstarávaní košického a prešovského kraja pre 
deti z detských domovov, deti náhradnej rodinnej starostlivosti, zdravotne ťažko postihnuté 
deti, deti s poruchami správania a deti, ktorých rodičia sú v hmotnej núdzi.  
 
Uznesenie č. 06/04/11 – komisia odporúča ponuku CK ELÁN preposlať základným školám 
na území mesta.  
 
 
k bodu č. 8 
František Bradáč – žiadosť o poskytnutie priestorov na postavenie a prevádzku atrakcií 
lunaparku v meste Rožňava 
PaedDr. Baláž – žiada o poskytnutie priestorov na postavenie a prevádzku atrakcií lunaparku 
v meste Rožňava, obytných sídliskách, ale aj v centre mesta napr. počas RJ alebo iných 
mestských podujatí. Zároveň žiada o zníženie poplatku verejného priestranstva, nakoľko je 
neúmerné k zárobku z prevádzkovania.  Nakoľko žiadateľ neurčil presnú lokalitu 
prevádzkovania lunaparku a komisii nie sú známe stanovené poplatky za zaberania verejného 
priestranstva, nie je v kompetencii komisie riešiť túto žiadosť. Navrhuje túto žiadosť odstúpiť 
na odbor právny a správy majetku.  
 
Uznesenie č. 07/04/11 – komisia odporúča žiadosť riešiť Odborom právnym a správy majetku 
po spresnení priestoru žiadateľa . 
 
 
 
k bodu č. 9 
MUDr. Mikuláš Nyéky – žiadosť o finančný príspevok na akciu 
PaedDr. Baláž – bývalí žiaci spolu so ZUŠ organizujú koncert pri príležitosti životného 
jubilea pani Rajmanovej, ktorá vyučovala takmer 50 rokov v ZUŠ a učila väčšinu terajších 
učiteľov. Na koncerte má vystupovať cca 8 -9 ľudí, finančný príspevok žiadajú na recepciu po 
koncerte. Nakoľko žiadateľ je fyzická osoba, v zmysle VZN o podmienkach poskytovania 
dotácií z rozpočtu mesta Rožňava čl. 2 bod 1 žiadateľ nespĺňa podmienky, nie je možné mu 
vyhovieť.  
 
Uznesenie č. 08/04/11 – nakoľko žiadateľ nespĺňa podmienky VZN o podmienkach 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Rožňava, komisia žiadosť nemôže riešiť kladne.  
 
 
k bodu č. 10 
Komisia sociálna, zdravotná a bytova pri MZ v Rožňave – odporúčanie komisie 
PaedDr. Baláž – komisia na zasadnutí dňa 14.,15.3.2011 uznesením č. 01/032011 odporúča 
presunúť do položky „Príspevky schvaľované cez sociálnu komisiu“ 1 000 € z položky 
„Príspevky športovým, kultúrnym a spoločenským organizáciám“.  
 



Uznesenie č. 09/04/11 – komisia odporúča MZ schváliť v položke „Príspevky schvaľované 
cez sociálnu komisiu“ 1 000 €. Za všetky administratívne úkony s tým spojené zodpovedá 
odbor sociálny.  
 
 
k bodu č. 11 
Rôzne a) ATU Košice – klub orientačného behu 
PaedDr. Baláž – žiadosť bola predmetom rokovania komisie dňa 17.3.2011 a odročená s tým, 
že žiadosť neobsahovala konkrétne požiadavky na realizáciu akcie. Po výzve na jej doplnenie 
sú priložené požiadavky. Tie sú dosť vysoké či už po finančnej stránke, resp. celkovo pri 
zabezpečení tejto akcie a nie sú v kompetencii riešenia komisie. Navrhuje žiadosť prerokovať 
na zasadnutí vedeniu mesta. 
 
Uznesenie č. 10/04/11 – nakoľko schvaľovanie požiadaviek organizátora orientačného behu 
nie je v kompetencii komisie, komisia odporúča žiadosť prerokovať na zasadnutí vedenia 
mesta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová      PaedDr. Viktor Bagáž v.r. 
     tajomníčka komisie            predseda komisie 
 
 
 


